
2*0/40

Enkel fråga till:
Kommunstyrelsens ordförande:

Förtydligande av begreppet familjemedlem 

i ersättningsreglementet.
Undrar undertecknad:
Är det någon person som fått sådan ersättning 

de senaste åren?

Kanske skulle det underlätta för återväxten i 

partierna om reglementet varit mer frikostigt?
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